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Uitnodiging debriefing C-ARVE 8 oktober 2020 JB.docx

Voor de informatieve en reeele update waaruit ik concludeer dat het niet helemaal gaat zoals gepland, maar zeker

voldoende voortgang etc is gezien de omstandigheden.

Wat betreft de debriefing: ja, eens om dit online te doen; het is nu ongepast en te risicovol om deze essentiele

groep mensen lijfelijk bij elkaar te brengen.

En zie de bijlage voor enkele suggesties voor de uitnodiging.

Keep up the good work...

Gr

az

Met vriendelijke groeten,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven
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Sent: vrijdag 9 oktober 2020 16:58

To: IESEovr. IESE SEEN om.

Subject: carve voortgang

Ha hans en [BEEZ hierbij kort de voortgang. Vanaf nu tweewekelijks.

or [IE

Voortgang Carve 8 okt

Algemeen

®
Gematigd positief. Reconstructie en evaluatie gaat goed. Documenten vinden ten behoeve van de Wob en

archivering gaat trager dan in Plan van Aanpak is opgenomen. Deels door technische tegenvallers, deels doordat de

organisatie nog meegenomen moest worden. Acties worden nu wel opgepakt. Is positief. Grootste aandachtspunt is

instemming op werkwijze rond verzamelen van uit privacy perspectief.
Het PVA is verspreid onder sectorhoofden en sleutelfiguren. Met aantal sectorhoofden verder over doorgesproken.
Die staan nu achter de aanpak. Carve is echt in de organisatie aan het landen.

Archief
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Een belangrijke opgave is het vinden van de corona-relevante documenten op het netwerk. Eind september werd

duidelijk dat ‘Zoek en vind’ (de software die VWS gebruikt) niet goed gaat draaien op het netwerk van het RIVM.

Het goede nieuws is dat er een alternatieve route is bedacht via RIVMDoc. De documenten van de verschillende

sectoren moeten dan worden ingelezen in RIVMDoc en met de al beschikbare zoek-tool kunnen dan corona-

relevante documenten worden onderscheiden van niet relevante documenten werkt. Dit is technisch uitgeprobeerd
en werkt.

Met de verschillende sectorhoofden worden de komende anderhalve week afspraken gemaakt welke ‘mappen’ wel

en welke niet ingelezen worden in RIVMDoc. Personeelsvertrouwelijke informatie wordt niet ingelezen ,
net als

documenten met hoge veiligheidsclassificaties. Deze gesprekken (deel heeft al plaatsgevonden) verlopen goed.

Er is hog geen duidelijkheid of de Privacy officer instemt met de voorgestane aanpak. Om besluitvorming af te

dwingen hebben we een concept Privacy Impact Assesment opgesteld. Deze wordt volgende week besproken. Ik wil

16 oktober duidelijkheid hebben of de PO hier mee instemt en als niet wat er aanvullend nodig is. Ik zoek een

balans tussen de PO meenemen en voortgang forceren. Binnen VWS is er immers ingestemd met een vergelijkbare

aanpak. Ook door de PO aldaar.

In de laatste week van oktober worden dan de documenten ingelezen en geselecteerd. Vanaf eerste week

november kunnen we dan op grote schaal documenten gaan uitwisselen met VWS. Die hebben (Schoorvoetend)
met deze planning ingestemd.

Het inlezen van de email volgt een vergelijkbaar traject. Technisch hebben we een aantal pilots gedraaid.
Voorgestane werkwijze werkt maar we zoeken nog wel naar alternatieven die minder belastend zijn voor de

medewerkers. Volgende week komt daar duidelijkheid over. Tevens wordt komende week ook hiervoor een PIA

afgerond. Als de PO hier mee kan instemmen, kunnen we 2¢ week november emails gaan uitwisselen met VWS. Een

vergelijkbare planning geldt voor sms.

Al met al dus zeker stappen gezet. Trager dan in PvA maar VWS (schoorvoetend) wel akkoord met planning.

Traject is ook bemoeilijkt omdat VWS nog steeds niet duidelijk heeft aangegeven welke informatie ze wanneer

nodig hebben. Deze duidelijke planning zou volgende week komen.

Reconstructie en vertellen

©, ©
In oktober zouden we een eerste debriefingsessie hebben en zouden we ook de eerste fiches afronden. Eind oktober

kan de eerste sessie plaatsvinden. De voorbereidingen zijn gereed en er is een concept programma opgesteld met

(eigen rivm) facilitators. Agenda's worden nu bekeken wat haalbaaris.

Alhoewel dit type sessie vermoedelij jever is in ‘real-life’ acht ik gegeven aanpassingen het voor de hand

liggender om het ‘on-line’ te reer EE ben je het hier mee eens?

Ik heb een concept uitnodiging bij deze mail gevoegd. Ba heb je hier nog suggesties op? Vanzelfsprekend

pas uit als we een datum hebben.

Eind deze maand hebben we een concept tijdlijn rond alle communicatie van het RIVM gereed, net als het fiche en

tijdlijn rond het testbeleid. Een week later is de algemeen tijdlijn gereed. Afronding van alle fiches zoals voorzien in

januari is nog steeds realistisch.

Evaluaties

©

De appreciaties van het rapport van de Algemene Rekenkamer en de beide rapporten van de Inspectie zijn verspreid. De

begeleiding van de evaluaties is goed verlopen (tot tevredenheid van de evaluatoren!) en de evaluaties zijn inhoudelijk zeer

constructief.

De Ovv Ovv begint op stoom te komen. Tien (!) mensen zullen zich richten op het rivm. Wij zullen de onderzoekers begeleiden.

Samenwerking verloopt goed.
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Vws heeft Beerenschot gevraagd een interne evaluatie te starten naar de inzet van VWS in de crisis structuur. [SEE
zullen bevraagd worden. Deze is ondertussen ook ingepland. Wij zullen dit voorbereiden.

WOB-verzoeken

Een aantal eenvoudige wob verzoeken zijn door ons afgehandeld. Voor de uitgebreidere wob verzoeken zijn de selectiestappen

zoals geschetst onder archief van groot belang.

Met VWS zijn nu goede en heldere afspraken gemaakt. Vanaf november gaan we documenten leveren om te

beoordelen op de wob uitzonderingsgronden. Wat we niet delen met VWS zijn lopende onderzoeken en

databestanden (conform eerdere afspraken met vws). Wat we ook niet delen zijn de notities die op het OMT

besproken zijn en de verslagen van het OMT. De agenda’s van het OMT zijn wel gedeeld. Dit heeft nog wat

discussie met VWS opgeleverd maar er ligt nu een besluit voor bij de pSG rond het OMT conform geschetste
insteek. Dit kan wel tot media aandacht leiden en tot een rechtszaak (bezwaar). De lijn is uitdrukkelijk

doorgesproken en afgestemd met 5.1.2e

VWS had komende week een Kamerbrief over de aanpak van de wob willen versturen. Concept was gereed maar

het is donderdag al aan bod geweest in een AO. Geen verdere actie op nodig
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